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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28.04.2021 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Angelika Bálintová, Tibor Hamran 

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, MUDr. Attila Pecena 

Zapisovateľka : Bc. Klaudia Mácsodi Pinkeová  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Svätý Peter na roky 2021 - 

2023 

4. Návrh rozpočtu obce Svätý Peter na roky 2021 -2023 

5. Návrhy uznesení 

6. Aktuálne otázky a diskusia 

7. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Po prečítaní programu zasadnutia OZ sa spýtal poslancov, či má niekto 

pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy. 

Ing. T. Gyarmati- navrhujem doplniť program zasadnutia o programový bod aktuálne otázky 

a diskusia 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh p. poslanca Ing. Gyarmatiho 

Prítomní: 9   za: 7  zdržal sa: 2   proti: 0 

 

Ing. J. Jobbágy – program zasadnutia sa doplní o navrhovaný bod 

Ak nemá z Vás nikto ďalšie pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy tak dávam na hlasovanie 

prečítaný doplnený program zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Angelika Bálintová, Tibor Hamran 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 9   za: 7  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati, MUDr. Attila Pecena 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 9  za:  8  proti: 0   zdržal sa: 1 

 

Ing. Jozef Jobbágy-  za zapisovateľa zápisnice určujem: 

Bc. Klaudiu Mácsodi Pinkeovú 

 

 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Svätý Peter na roky 

2021 - 2023 

Ing. D. Ďuriš – v krátkosti informoval prítomných poslancov o stanovisku hlavného 

kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Svätý Peter na roky 2021-2023 

Nakoľko nikto nemal pripomienku prešlo sa k hlasovaniu navrhovaného uznesenia. 

Bc. K. Mácsodi Pinkeová – prečítala navrhované uznesenie č. 1/2021 

Uznesenie č. 347/2021. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

4. Návrh rozpočtu obce Svätý Peter na roky 2021 -2023 

 

Ing. J. Nemcsicsová - Celkové rozpočtované príjmy sú  3 115 539€. 

Navrhuje sa vyrovnaný rozpočet s tým, že kapitálové výdavky by boli kryté prevodom z 

rezervného fondu. 

Rezervný fond je možné aj tento rok čiastočne čerpať na krytie bežných výdavkov. 

Návrh rozpočtu obce preberala na zasadnutí aj finančná komisia. 

Ing. J. Jobbágy otvoril k tomuto programovému bodu diskusiu. 
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Ing. T. Gyarmati – mal niekoľko otázok a  návrhov k rozpočtu obce, o ktorých sa viedla na 

zasadnutí diskusia 

p.poslanec vytkol, že na vzdelávanie sa nezapracovali financie podľa požiadavky škôl 

Ing. J. Nemcsicsová – podotkla, že návrh rozpočtu týkajúci sa vzdelávania je na úrovni r. 

2020 

Ing. T. Gyarmati – upozornil, že pred zostavením návrhu rozpočtu sa malo konzultovať s 

riaditeľmi základných škôl a prejednať ich požiadavku 

Ďalej tlmočil požiadavku riaditeľa ZŠ s MŠ J. Kossányiho o navýšenie rozpočtu pre škôlku o 

3 500eur na prefinancovanie projektu, nakoľko s oneskorením dostanú refundované výdavky , 

s tým že o 2 roky keď  sa ukončí tento projekt by sa pre nich rozpočet znížil o túto sumu  

Ing. J. Nemcsicsová – tam sa jedná o časový sklz, oni dostanú 12 platieb 

Ing. T. Gyarmati - pri školskom klube sa pracuje na projekte súvisiace s izoláciou a 

maľovaním kde  sú plus výdavky, tieto výdavky sú zapracované do tohto návrhu rozpočtu? 

Ing. J. Jobbágy – dal by som návrh, aby p. riaditeľ prišiel za mnou a hlavnou účtovníčkou a 

keď sa preukáže, že má problém s financiami, tak sa financie môžu schváliť aj dodatočne 

Ďalej ohľadne maľovania čakáme zatiaľ na cenovú ponuku 

L. Kelko – cenovú ponuku som vypracoval 

Ing. T. Gyarmati -  na práce naviac / dokončovacie práce, ktoré je potrené urobiť v budove 

školského klubu sú výdavky cca  10 000 eur zapracovaných do rozpočtu obce? 

Ing. J. Nemcssicsová – do návrhu som zapracovala len tie výdavky, o ktorých som vedela, je 

zapracovaných 54 000 – čo všetko sa do tej sumy zmestí neviem povedať 

Ing. T. Gyarmati – chcel by som skonštatovať, že s riaditeľmi škôl nebolo konzultované vo 

veci rozpočtu 

Navrhujem, aby sa pred ďalším zasadnutím OZ konzultovalo s riaditeľmi základných škôl, 

nakoľko sa doteraz tak nestalo a výsledok resp. návrh aby sa predniesol poslancom na 

najbližšom zasadnutí 

Ing. J. Jobbágy – na ďalšie zasadnutie sa financie poprípade môžu riešiť zmenou rozpočtu 

Ing. T. Gyarmati -  navrhujem, aby sa po schválení rozpočtu obce schválilo aj rozdelenie 

dotácií pre organizácie, ktoré podali žiadosť  na rok 2021 

K. Bršťák – navrhovali sme rozdelenie dotácií až po schválení rozpočtu 

Ing. J. Nemcsicsová – kultúrna komisia môže zasadať a dať návrh na prerozdelenie dotácií 

Ing. T. Gyarmati – týmto by som podotkol dôležitosť schválenia návrhu rozpočtu skôr než je 

to aj tento rok, nakoľko je to s oneskorením minimálne 5 mesiacov 

Ja by som dal taký návrh, že ak len koncom júna bude najbližšie zasadnutie OZ, aby sa 

odsúhlasila dnes 1/3 sumy dotácie pre združenie, ktoré bude potrebovať preddavok, ostatné 

by sa schválilo na najbližšom zasadnutí 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za návrh poslanca Ing. T. Gyarmatiho, aby sa ďalšie 

zasadnutie OZ konalo do konca júna 2021 

Uznesenie č. 348/2021 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za návrh poslanca Ing. T. Gyarmatiho, aby sa pre združenia, 

ktoré si podali žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2021 schválila 1/ 3 sumy, ktorá im 

bola schválená z rozpočtu obce na rok 2020 a to len na základe žiadosti o poskytnutie  

preddavku 

Uznesenie č. 349/2021 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Bc. K. Mácsodi Pinkeová – prečítala navrhované uznesenie č. 2/2021 týkajúce sa návrhu 

rozpočtu obce 

Uznesenie č. 350/2021. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

5. Návrhy uznesení 

Nakoľko všetky navrhované uznesenia boli prejednané, prešlo sa na ďalší programový bod 

zasadnutia OZ. 

 

6. Aktuálne otázky a diskusia 

Ing. T. Gyarmati – obdržal som odpoveď na interplácie z posledného zasadnutia OZ, jedna 

otázka v mojej intereplácii sa týkala účasti na zasadnutiach OZ a komisií 

Každí z Vás mohol vidieť, že sú ktorí buď vôbec nechodia na zasadnutia a sú osoby, ktoré sa 

len málo zúčastnujú zasadnutí na jednotlivých zasadnutiach  

Navrhoval by som zvážiť možnosť výmeny členov nakoľko sme v polovici volebného 

obdobia. 
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K. Bršťák – ja navrhujem, aby to ostalo v tom zložení ako to je aj momentálne 

Zs. Hajabács – sťažujú sa na nefunkčnosť mikrofónov v obci 

Ing. J. Majtán – je to v štádiu riešenia 

Zs. Hajabács – už na viacerých miestach som videl zberné miesto pre vrchnáky z plastových 

fliaš ( napr. Srdiečko), mohlo by sa zistiť ako to funguje a poprípade osadiť aj do našej obce 

Ing. T. Gyarmati – ešte by som sa informoval ohľadne optiky v obci 

Bc. K. Mácsodi Pinkeová – spoločnosť Telekom prisľúbila, že výkopové práce v obci začnú 

prebiehať začiatkom mája 2021 

Taktiež majú podané žiadosti aj iné spoločnosti, ktoré by mali záujem o zavedenie optiky v 

obci. Tieto žiadosti budú predmetom zasadnutia komisií a následne zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva. 

 

7. Záver 

 

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým 

prítomným za účasť a ukončil 16. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

 

 

 

Ing. Jozef Jobbágy     Bc. Klaudia Mácsodi Pinkeová       

             starosta obce                      poverená na zastupovanie  

                                  prednostky OcÚ 

       

 

 

 

 

Zapísala: Bc. Klaudia Mácsodi Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 03.05.2021 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 Ing. Tihamér Gyarmati   ...................................................... 

 

 

MUDr. Attila Pecena    ....................................................... 
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Uznesenia zo 16. zasadnutia OZ,  

konaného dňa 28.04.2021 

 

 

Uznesenie č. 347/2021 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce Svätý Peter na 

roky 2021-2023 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 348/2021 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje, 

aby sa ďalšie zasadnutie OZ konalo do konca júna 2021 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 349/2021 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje, 

aby sa pre združenia, ktoré si podali žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2021 schválila 

1/ 3 sumy, ktorá im bola schválená z rozpočtu obce na rok 2020 a to len na základe žiadosti o 

preddavok 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

 

Uznesenie č. 350/2021 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

rozpočet obce Svätý Peter na roky 2021-2023 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Zs. Hajabács, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, L. Kelko, T. Hamran, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

           

       Bc. Klaudia Mácsodi Pinkeová       

                                      poverená na zastupovanie  

                                  prednostky OcÚ 

       

 

 

 

Zapísala: Bc. Klaudia Mácsodi Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 03.05.2021 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 Ing. Tihamér Gyarmati   ...................................................... 

 

 

MUDr. Attila Pecena    ....................................................... 

 

 


